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Besvarelse af spørgsmål nr. 512 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 512 (Alm. del), som Folketin-

gets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 27. januar 2022. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Britt Bager (KF). 

 

 

 

Nick Hækkerup 

/ 
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Spørgsmål nr. 512 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Vil ministeren, idet der henvises til svar på REU alm. del – 

spørgsmål 1328 (folketingsåret 2020-21), redegøre for om det 

nu er blevet muligt for justitsministeren at hædre betjente med 

medaljer, og vil ministeren ligeledes redegøre for status på ord-

ningen og hvor mange betjente, der indtil videre er blevet hædret 

for deres indsats, jf. Justitsministeriets pressemeddelelse 

”Justitsministeren kan nu hædre medarbejdere med medaljer” 

fra den 28. april 2019?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet kan oplyse, at arbejdet med at udarbejde de nærmere ret-

ningslinjer for administration og tildeling af Justitsministeriets medaljer 

skrider fremad.  

 

Angående produktionen af Justitsministeriets medaljer kan Justitsministe-

riet oplyse, at Rigspolitiet på ministeriets vegne – og i samarbejde med For-

svaret – i december 2021 har indgået en aftale med en leverandør omkring 

produktion af medaljer gældende for de kommende fire år.  

 

Der udestår herefter en række designmæssige og tekniske detaljer i forhold 

til produktion af medaljerne, herunder den nærmere tekniske udformning af 

medaljen. Der er derfor desværre ikke blevet uddelt nogen medaljer endnu. 
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